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Zapisnik
s 05 sjedni " u,;:u'J;";":i1,3;'::ni'f;:;trfff i:;i3il:J:[:1,:'sinca 

2017 s

n Hoic, Etis Jakovdic, Tamara Koiil' Juryi Malnar'

okvinat, Maia Sepac Rolic' Zlatko Vukelic'

lzocni:
Ljubo mir V I adi slovic, oPrav d ano,

T omislav a P etrovic, oP rav dano'

Ostali nazolni:
T omi sl av Klari|, gradon ade lnik,

Tomislav Dundoiic, zamienik gradonacelnika'

pravnepos/ove i lokalnu samoupravu'

m, komunalnl susfaY i ekologiiu'

Pravna Pitania,
poslove, prostorno planiranie i ekologiiu'

ZaPisnik vodi:

Marina Skoiilii

ara }S'siednicu uz napomenu da ie viiecnicima

Li:;#r':f, Gradskog vijeca predrozeni dnevni red na gtasovanie, te utvrduie da ie prihvacen

,,jednoglasno" i glasi:
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Dnevni red

1. Verifikaciia zapisnika04' sjednice Gradskog viieta Grada Bakra;

2.Viie1ni6kisat; , ,- ^L!^t-^t^ i trraitaia komunalne infrastrukture u Gradu Bakru za

3.Donoienie Programa gradnie obiekata i uredaia komunaln

2018. godinu;
4.Donoienje programa odriavania komunarne infrastrukture u Gradu Bakru za 2018'godini;

S.DonoSenie odtuke o prihva6a.ni, prgii'r-ii'iti iit*ba Grada Bakra za 2018'sodinu:

- - 
: u zdiavstvu i socijalnoj skrbi , .. ,y,-^,^,.^a ^Ad,

6. - u podrutiu drr;;;;;:;;rign o'dieci u predilkotskom odgoiu i obrazovanp'

7. Donoieni, pro"i'j' GradZ Bakia za razdobtie 2018' - 2020'godine;

g. Donosenj e oaunl' i iivisavaniu Proraluna Grada Bakra za 2018'godinu;

g.Donosenj e odtuke o raspore,irrni., ,irJiiiri za financiraiii po,tiiiexih s,tranaka i nezavisnih

ctanova zastuptlenih-r'Ai,{,itt ir ripe, Grada Bakra za 2018'godinu; . . ,

l,.Donoienie Trecih izmiena progrr^'' i'lii' i'iiX'n i ureldaia komunalne infrastrukture

Grada Bakra;

11.Dono.enje prvih izmjena programa odriavania komunarne infrastrukture u Gradu Bakru za

Trttroi!!#;, prvih izmjena i dopuna programa iavnih potreba Grada Bakra u zdravstvu i

sociialnoi skrbi za 201

l3.Donodenie Drugih l?!:-!.iYi:h potreba G'rada Bakra u podruliu

druitvene brige o diec' tbrazovania za 2017'godinu;

l4.Donoi;enie tretih i ta Grada Bakra za 2017'godinu;

lS.Donoienie Odluke t tezima Grada Bakra;

li.Donoilenje Odluke rehini oznadenojkao

17. Donoienje ?dluke r.2802k.o. Kukuljanovo;

k.6. br. 1574/157, cesti ra;
18. Donoienie Odluke !----..- Iana uredenia

tg. oono5e iie odtuke o dono5enju lzmienama

lndustriiske zone Kukulianovo ;

viiecnicisu neposre dno na sjednicu.dobitr.mi{tlenia ralnih t1e"l,a Gradskog viieca., amandmane viiecnika

Liubomira vradisrovica i erisa Jakovdica, icitovanle preataga,;iji ia dostavrjene amandmane i

imandman predtagatelia P roracuna'

Napodetkusjednicepredslednik-Gradskogvijecazamoliojenazocnedaminutomsutnjeodajupocast' 

iiriiiutorn gen e r alu Slobodanu P raliku'

Ad.l.
predsjednik Gradskog vrleca daje na verifikactlu zapisni,k 04.siednice Gradskog viieca te nakon

p r ov e d e n og gt r ro"il"i' *i' i i ie pt rihv a ce n b'e z p ri miedbi jedn o glas n o'



Ad.2,

{̂

,,VIJECNICKI SAT'

imenovan zapoviednik ovog broda' Naime

g broda, s obzirom da ie dosada$nii otiSao

hformaciiu, da viiecnike upozna ie li ovai

dovoda Melnice 2 (Zlobinsko Brdo - Melnice) , s

inskog brda?

Odgov or gradonalelnik T omislav Klari| -
t.io sazianiu da postoii mogulnost da brod

kontaktirao ministra g. Olega Butkovi1a , te ie o

dZlobina - Pla

i EU fondovi
dekamo novi

ilene vodospreme Plase, cime bi se zavriila

ve6 traii iskljudivo naie financiranje i financiranie iz drugih izvora , a ne iz svog prora\una'

Vijelnik EIis Jakovti|'
vijecnik pnrenstveno istiie kako se ieti osvrnuti na odgovore koie ie dobio na postavliena viiecniika

ma EIJ fondovima dobio ie pismeniodgovor i sadrlai

iza iednu drugu prigodu, medutim mo\e samo reci

o ilto mora komentiratiie odgovor na dio pitania o

fondovima, ier smatra da ie dobio krainie neprihva

podaci zaiticeni Prema t

mogu biti liudi na auto

samou7rave, Pa smatra

vijecnicima zabranieno znatitko ie gradonacelnik, t
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Sluibi, a da ntle ialosno,bi/o bismjes no. Kako su vijecniciiz oporbe zakinuti za sudielovanie u radu tilela

Gradskog vijeca, sada im se braniinformaciia o tome

-Na pitanje vezano uz subvencioniranie Autotrolei'a n

, a to je da Grad Bakar u ciielosti sufinancira liniiu 26

voznog reda u smis/u zaobilaska Drage po novoices

tro(;kove. Takoder ie gotovo nemoguce spriieiitimie

26, ko stoii u c

voZ i pripadaju Gradu Rryeci. Stoga viiecnik predla\e da se prema

Aut o kod linije 25, a to je da se fro5ko vi subvencionirania podiiele

ina Grad Rijeku.
-Za odgovor na trece vijecnilko pitanje svakako mora pohvatiti Proielnicu gdu Zvonku Marielia koia ie

bita eispeditivna iu najkracem roku-sazvalazajedniikisasfanak koiem su nazocili predstavnici Grada

Bakra,'odvjetnica Ana Sabtjar i geodet Anita Burul, obie anga1irane od strane Grada Bakra, kao i

ivan itom prigodom su doniietii nekizakliuici koii

ida ce se poieti riesavati problemina 13 k'c' koie

ti upisao u v/asniSfvo nad sporfskim centrom Lonia'

3-4 mieseca, kako ie idogovoreno'

l,Prije nepune dviie godine u prostoriiama NKNap

deke, koja je vec iednom sanirana na nacin da ie
lJsliied ove p fij

toga 1e izvrie t tl

nakon nepun yar se ponavlia, u kisnom periodu prostor ponovno

poplavljuje, a najvise propustania ima na veftikalnim zidovima sa horizontalnom betonskom dekom,
'takode'r-na 

neko-liko mlesi,ta propuilta na mjestima ulegnuca gd1'e se zadr\ava voda i u prosforu se

dos/ovce mora otvoriti kiilobran da se ne smoiite'
probtematikom da ozbilino pristupe hitnoi sanaciii g

obi5ao komunalni redar , poslikao sfanle te rekao d

Situacija je veoma ozbilina i dolazi do toga da se u
da je propu1tanje vode doprto i do pro{tora spremi5ta opreme iza vriieme kiile oprema i dresovibudu

mokri i neupotrebliivi.

Odgovor gradonalelnik Tomislav Klaric -
ia-o graAina1etnik odgovorna osoba u Gradu je on osobno , a u diielu koii se odnosi na

zapoitenike gradske uprave i pravu na zaititu osobnih podataka odgovor moie dati procelnica

koja je djetomilno sudielovala u pripremi odgo

iielu
da ie
il

prokiilnjavania, zaitite od vlage, uredenia

vece investiciiske zahvate iednostavno ne

da smijemo raditi samo u okvirima zakona, ti

tko ubire naiamninu i to ie svakako ne5fo

pravnih odnosa , izradu proiektne dokume

projekta i obnove ciielog obiekta, dali kroz

budemo raditi na ovom prostoru biti ce

grailevinsku dozvolu i uz rieienia imovinsko'1
'ut 

osnina rje1avanje imovinsko-pravnih odnosa, za ilto smo dali punomoc odvietnickom uredu



nekoliko cesfica. lsto tako imamo i priiedlog za

i zaokruienu cielinu ovog na5eg rekreaciiskog

zaista ne ieli da se barata imenima bilo koieg

zaposlenika u bito 6emu, ukoliko ie netko odgovoran , o da

preko nas i vijeinici. Zeti da zaposlenici budu zaitiieni i na

nije potrebno, oni su dielatnici koii za ono 5fo rade prim u ,

koji odgovara vijelnicima i gradanima Grada Bakra.

Viiednica Tamara Koji6 -
Osvrnutase na vileciiefo pitanje vijecnika Bruna Slrotiia , uz napomenu da niie zadovolina odgovorom

gradonaielnika , jer ono fito je iitata u Novom listu, nije ono Sto je sada rekao gradonaielnik , pa ponovno
-pnt 

Xr11o je rijeien kapetan? lJ Novom listu je dos/ovce pisalo da ie se postol'eci kadar miieniati u

upravljanju i strojarskim poslovima na brodu Vita Velebita. Znaii ovai odgovor i ono Sto1'e plsa/o u Novom

tistu sL i Xotirili. Obzirom da je gradonaielnik I saborski zastupnik, niie ba| vidiela da se u Saboru baS

puno zauzeo, u odnosu na saborskog zastupnika g, Jovanovica. Takav odgovor bio ie i napisan u Novom
'listu,pa 

jo1 jedanputamolidaipakdetatjnijeobjasni,iersviznamosto Vila Velebitaznaci zaPomorsku

i;kolu u Bakru?
-Pritikom Sesfomlesecnog izvjeitaja gradonacelnika, ato nije prvi puta, nego vec drugi puta, uviiek su

taksativno navedene sie donacije koje gradonaietnik ima prema odredenim udrugama, zahtievi

pojedinaca , medutim u zadnjem izvjeilcu toga nema, odnosno ne postoii niiedno taksativno nabroieno

izvjeice s vislnom sredsfava ikome su doznacena.

Sfoga plta je tito neki novi propis , ili se jednostavno izbiegava unoienie ovih podataka?

-Vijecniiko pitanje odnosi se na to da u trgovinu ,,Oriana Nova" iiia ie osobno vlasnica i koia uspieino

posluje vec'30 godina, ne dolaziglasi/o Grada Bakra ,,Bura", lako ie ove godine ovo glasilo izailo 2-3 puta

u ovu trgovinu se ne dostavlia pa moli odgovor zbog iega ?

Odgovor gradonadelnik Tomislav Klaric -
Ne-zna ,iSto Oi uopce trebao odgovarati vezano uz ,, Vilu Velebita", ier se zna tko ie osnivad
pomorske ikole i tko je za nju odgovoran. To je 1upanija, pa pitanje treba uputiti iupanu Komadini.

Sto se ti6e djetovanji u Salboru, nema potrebe da se diie i spominie neki problem koieg ie riieiio

u direktnom- kontaitu s Minisfarstvom , odnosno Ministrom i da ubire lovorike ili poene, to mu

nije cilj , niti namjera. Saznanje o tome da se neito dogada s ,,Vilom Velebita" i kapetanom bio ie
vjuolino kao i saznanle vilecnice, prolitavii ctanak u Novom listu. lma prepisku, odnosno

foruk, koje je pro|itav!-i clanak prostijedio Ministru i daljnii kontakt s niim gdie ie ovai problem
'rijeien 

u [renuiXu, Sto 6e se nadalje dogadati, uglavnom ono Sfo je siguran ie to da ce problem

iiti ,iirirn, tim viile Sfo Pomors Xi SXola u Bakru ne koristi samo brod Vilu Velebita, nego i brod

Xoleg je Ministarstvo u vrijeme ministra Kalmete i driavnog tainika Baciia izgradilo namienski

,i ire Pomorske Skole n-a Jadranu. Koliko god smo mi sentimentalno vezani za ovai brod i
pomorsku ikolu i ielimo pomo6, jer na kraju krajeva iiz Proraluna ie razvidno koliko ulaiemo u
pomorsku 1kolu, iako je io obvez-a Zupanije (Dalki dom, ure(lenie kabineta uditelia , svoiedobno i

za dokovanje hroda i sl. ), dakte, mi sa svoie strane vodimo brigu o ovom brodu.

-Sto se tiie sponzorstava nema nikakvih problema, sve odluke koie donese osobno kao

gradona1elnik zajedno s nazolnima na Kolegiju, a to su predsjednici radnih tiiela Gradskog viieia

i pro1etnici, t, itnna- , nema nikakvih tajni, i ukoliko vijelnica leli popis svih tih liudi koii su

p'omo6i doiiti, dati 6emo nalog strulnim sluibama da vam sasfave popis svih tih odluka ikamo

su i gdje proili.
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- Ne zna zbog kegaglasilo Bura niiedoslo u trgouinu oriana , no ukoliko se dogodila pogre'ka

sigurno niiehamieria i svakako ce se ova greika ispraviti'

Vijetnik Jurai Malnar -
tJnatragmjesec dana je u Novom listu objavtjen clanak , vjeroiatno prema informaciiama iz Ureda 1upana,

o sptat'inici na Kukurjanovo. vec je to pomaro i na faceb-ook-u , priia se da nitko niilta ne poduzima , pa

moli da mu gradonaielnik da neiu informaciiu , a sve u ciliu smirivania na;ih liudi?

Odgovor gradonalelnik Tomislav Klaric -
Ne zna kako bi viie'niku odgovorio na ovo pitanie, moida.onako kako ie niemu niegova nona 1 !a

re6 ,,Eoviksnuie a nig odiduio", p? isto tako moie rec ,,hupan snuie, t 9'?! odreduie"' Dakle'

ono sfo ce bit na po,dr-re1, Grada Bakra , odrediti 6e Grad Bakar i moiete mieitanima Kukulianova

re6i da budu bez brige i garantira, a i sami vidite itose sve radi gore, aa !9 !<u\tllia.novo 
iz mieseca

u mjesec, iz godine u godinu izgtedatisve ljep5e i liepie i o tomte5to ie biti odluliti 6e Grad Bakar'

s obziromda se yise nitko ne javlja za rije6, predsjednik Gradskog viieca zakliucio ie viiecniEki

sat.

4d.3.
protetnik Davor sko6ili6 uvodno se osyrnuo na prijedlog Programa gradnig obiekata i urgdaig

komunalne infrastrukture za 2l1g,g.kojim se odreduje'izgradila oblekata i uredaia 
.n.a 

podrudiu Grada

Bakra, a odnose se na javne pivrilire, ,rrarrrstine ieste, iavnu rasvietu, groblia i gradevine za

gospodarenie otPadom.

S obzirom da se nakon obrazlo1enja nitko ne javtja za riiec, predsiednik Gradskog viieca predloienu toiku

daje na glasovanie te utvrduie da ie iednoglasno doniiet

program gradnje objekata i uredaia komunalne infrastrukture

u Gradu Bakru za 2018'godinu

Ad.4.

Proletnik Davor skocilic uvodno ie obrazloIio i predloaeni Program odrtavania komunalne

infrastrukture na podrutilu Grada Bakra za komunalne dietatn sti: odvodnia atmosferskih voda,

odzavanje iisfoce i dtilrtt, koii se odnosl na ciscenle laviin povrSina, odr\avanie iavnih povrSina'

odriavaije nerazvrstanih cesta, odrzavanie groblia i iavnu rasvietu'

U datjnjoj raspravi sudjetovao je viielnik Etis Jakovdii, osvrnuvSl se na predtoieni Program iiskazavii

svoje misljenje o isfom, a odgovore na post:avliene upite dati su gradonatelnik romislav Klaric i Proielnik

Davor Skocilic.

Nakon obrazlokenia i provedene rasprave predsiednik Gradskog viieca predlo^eni Program daie na

glasovanie iutvrduie da ie iednoglasno doniiet

Program odriavania komunalne infrastrukture

u Gradu Bakru za 2018.godinu



4d.5.
prolelnica lvna Kauzlari| obrazloiila je predlo\eniProgram kojim se utvrduje financiranie iz Proracuna

Grada: potpora za novorodenu djecu, pomoc socijalno ugro\enim obiteliima, pomoc sociialno ugroLenim

umirovljenicima, pomoc invalidnim i hendikepiranim osobama, pobollsanle zdravstvenog standarda,

prevencija poremecaja u ponailanju, oyisnosfim a i ostalim psihosociialnim problemima, subvencioniranie

javnozdiavstvenih piograma, subvencioniranje posebnog delurstva Doma zdravlia PGZ, pomoc u kuci,

te osta/e pomoci udrugama i druStvima.

Nakon obrazto\enja i provedenog glasovanja utvrduje se daie jednoglasno doniieta

Odluka
o prihvalanju Programa iavnih potreba Grada Bakra za 2018.godinu

u zdravstvu i sociialnoiskrbi

4d.6.
Prolelnica lvna Kauzlaric u nastavku je obrazlo\ila predloieni Program druStvene brige o dieci u

predSko/sko m odgoju i obrazovanju kojim je reguliran naiin financirania predSkolskog odgoia na podruiiu
'Grada 

Bakra, koi se ostvaruje kroz javnu ustanovu Djeijivrtic Bakar, iiiiie osnivad Grad Bakar idlecie

vrtice s podruija Grada 6iii su osnivatifiziike osobe

U datjnjoj raspravi sudjetovala je vijecnica Tamara KojiC , a odgovore na postavliene upite dala ie
Procelnica Kauzlaric.

Nakon obrazloLenja , rasprave, te provedenog glasovanja utvrduje se da ie lednoglasno doniiet

Program javnih potreba Grada Bakra za 2018.godinu

u podrudju druitvene brige o djeci u predSkolskom odgoiu i obrazovaniu

Ad.7
Predsjednik Gradskog vijela Mitan Roncevil uvodno napominie da su pristigli amandmani:

- predlagatelja Proraiuna gradonaielnika Grada Bakra,

- vijecnika Ljubomira Vladislovi1a ,

- vijecnika Elisa Jakoviica,

Ocitovanje predtagatelja Proraduna na amandmane pristigle od napriied navedenih viiecnika dostavlieno

je pismeno neposredno na siednicu.

Gradonacelnik Tomislav Klari| -
uvodno je obrazloLio amandman predlagatetja Proracuna, koji postaje sasfavni dio priiedloga Proracuna.

l) nastivku je i usmeno obrazlo\io oiitovanje na amandmane pristigle od napriied navedenih viiecnika.

Svoje oiitovanje na dostavtie3ni amandman dao ie iviiecnik EIis Jakoviic.

Naion obraztoLenja i provedene rasprave predsjednik Gradskog viieca predlo\ene amandmane daie na

glasovanje.

Po provedenom glasovanju utvrduje se da amandman viiecnika Elisa Jakoviica niie prihvacen'

Amandmani vijecnika Ljubomira Vtadistovica pojedinacno se daju na glasovanie fe se po provedenom

glasovanju utvrduie da nisu prihvaceni.

lJ nastavku je gradonadetnik Tomislav Ktari| dao uvodno obrazlo\enje prijedloga Proracuna Grada

Bakra za 2018.9. s proiekctiama za 2019, i 2020'godinu.
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U daljnjoj raspraviza rijeisefavio vijetnik Etis Jakovdil u ime Ktuba viiecnika SDP-HSU , osvrnuvSise

na prijedlog Proraduna.

U dainjojiaspravi sudjetovala je vijecnica Tamara Koiic, gradonalelnik lomislav Klaric, predsiednik

Gradskog vijela Milan Roncevi6.

Nakon oiraitozenla, osvrta na amandmane i provedene rasprave, predsiednik Gradskog viieca priiedlog

Proraiuna Grada Bakra daie na glasovanie te utvrduie da ie iednoglasno doniiet

Proradun Grada Bakra
za razdoblie 201 8.'2020'

Ad.8.
prolelnica lvna Kauzlaric uvodno je obrazto\ila prijedlog Odluke o izvrSavaniu Proraiuna koia ie

obvezna uz sam Proracun ipropisana ie Zakonom o proracunu.

Nakon obraztoLenja i provedenog gtasovanja predsjednik Gradskog viieca utvrduie da ie iednoglasno

donijeta

Odluka
o izvriavanju Proraduna Grada Bakra za 2018'godinu

4d.9.
prodelnica lvna Kauzlari| u nastavku je obrazlo\ila i prijedtog Odluke o financiraniu politiikih stranaka i

nezavisnih ilanova u Gradskom vijecu koja je u skladu s Zakonom o financiraniu politiStkih aktivnosti i

izborne promid1be.

Sredsfya vezana za ovu odluku planirana u proracunu u ukupnom iznosu od 111'000,00 kuna'

Nakon obrazlo1enja i provedenog gtasovanja predsjednik Gradskog viieca utvrdule da ie iednoglasno

donijeta

Odluka
o financiranju potitickih stranaka i nezavisnih llanova zastuplienih

u Gradskom viie1u Grada Bakra za 2018.godinu

4d.10.
pro1elnik Davor Sko6iti6 uvodno je obrazlo\io prijedlog izmjena Programa u skladu s realizaciiom u

2017.g. , odnosno onoga ilto je planirano da se realizira do konca proraiunske godine

Nakoi obrazlo1enja i provedenog gtasovanja predsjednik Gradskog viieca utvrduie da su iednoglasno

donijete

Trele izmiene Programa gradnie obiekata i uredaia

komunalne infrastrukture Grada Bakra

4d.11.
prolelnik Davor Sko6ili6 - uvodno je obrazlo2io prijedtog izmjena Programa odrZavania uz napomenu

da je nivo radovaSto se odrtavanja iciilcenja javnih povrilina zadr\an 1e na istim razinama, a osta/i radovi

na' javnim povr|inama ovim su izmienama povecaniza 300.000,00 kuna.

NaiXon obiazto4enja iprovedenog gtasovanja utvrduje se da suiednoglasno doniiete

Prve izmjene Programa odrtavania komunalne infrastrukture

u Gradu Bakru za 2017'godinu
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Ad'12' 
bg izmiena ido nih Potreba'

izmienu Plana financiraniu

kao iizmiene i rashoda za

lasovanjapredsjednikGradskogvijecautvrdujedasujednog/asno

donijete

Prve izmiene i dopune Program.a i3u.nih potreba 
--

Grada Bakra u zdravsivu i sociiitnoiskrbiza 2017'godinu

Ad.13.

Nakon provedenog glasovania utvrduie se da su jednog/asno doniiete

Druge Potrebl

Grada o djeci'
a

za 2017.godinu

flrluo;^*r lvna Kauzlari|- obra opuna Proracuna Grada Bakra koji

za2017 g. 
uztal';- uula 

';::rit:::-le 
doslo do smanienia

proraiuna oglrrno doniiete
Nakon ob

Trele izmiene i doPune

Proraluna Grada Bakra za 2017'godinu

Ad.l5.
c - izmiena Odluke o porezima ' koia ie usk/adena s

nim RH doniiela u tistopadu 2017 'g'

ede se da ie iednog/asno doniieta

Odluka
o izmienama Odluke o porezima Grada Bakra

t;lf"rrurtnik romisrav Ktari| - obrazro^io je prijedtog odtuke o ustrqsfvu i djerokrugu rada Grada

Bakra koiim i, prriiid"o ustroiavanie 4 (ietirt) upravna odiela ito:

- Ured Grada,

- lJtpravni odielza opce, pravn-e pos./ove i lokalnu samlupravu'

- Lipravni odietza proracun ifinanciie'

- lJpravni odiel za'urbanizam' komunalnisustav i ekologiiu'
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Nakon obrazlolenia i provedenog gtasovanja, predsjednik Gradskog vijeca utvrduje da je jednoglasno
donijeta

Odluka
o ustrojstvu i djelokrugu tijela Grada Bakra

4d.17.
Prodelnica Zvonka Marcelil 

T 
obrazto\ita ie predlo\enu odluku koja je vijecnicima dostavljena i pismeno

uz priloienu grafiku , prijavni list za katastar i gruntovnicu,
Nakon obrazloienia i provedenog glasovanja utvrduje se da1'e jednogtasno donijeta

Odluka

Ctanak 1.

Dopuita se provedba diobe k.6. br.1574n57, cesfa i neplodno, povriline 1.612 m2, upisana u z.k.
ul. 2802 k.o. Kukuljanovo, upisane kao vlasniitvo Grada Bakra.

Ctanak 2.
Ovlaicuie se gradonacelnik Grada Bakra da temeljem ove Odluke provede parcetacijski elaborat
zadiobukatastarske cesfice k.c.br. 1574/157, cesfai neplodno,upisane'uz.k.ul.br.2802k.o.
Kukulianovo, povriine 1.612 m'z, na k.6. br. 1574/157, neplodno povriine 1531 m'i k.c. br. 1574/16J
cesfa i neplodno zemljiite , ukupne povriine 81 m2, u skladu s llrbanistickim ptanom uredenja
lndustrijske zone Kukuljanovo (,,sluihene novine Grada Bakra br. i/17.).

Clanak 3.
Nakon prouedbe parcelacije dosadadnie k.6. br. 1574/157 k.o. Kukuljanovo cesta i neplodno
povriine 1612 m'z, upisane u z.k. ul. br. 2802 k.o. Kukuljanovo , novoformirana k.c. br. 1i74/l6l
k.o. Kukulianovo , po kulturi cesta i neplodno, povriine 81 m', upisati 6e se u zemtjiilnim knjigama
kao javno dobro u op6ojuporabi kao neotudivo vlasnistvo Grada Bakra.

Ctanak 4.
ova odluka sfupa na snagu danom objave u ,,sluibenim novinama Grada Bakra".

4d.18.
Procelnik Davor Skocilil uvodno je obrazlo1io prijedlog Odluke o odvodnji Grada Bakra iije je
donoSenie nuhno kako bi mogli pokrenuti radnje vezano uz kanalizaciju u Gradu Bakru.
Nakon obrazlo\enia i provedenog glasovanja predsjednik Gradskog vijeca utvrduje da je jednoglasno
donijeta

Odluka
o odvodnji otpadnih voda
na podrucju Grada Bakra

4d.19.
Predsiednik Gradskog vije1a uvodno napominje kako je prijedlog ove Odluke vijecnicima dostavljen
danas, neposredno na sjednicu. Daljnje obrazlo\enje prijedloga odluke dao je gradonaielnik Tomistav
Kari6 , neposredno na sjednicu, a gradonaielnik ce vam to malo podrobnije objasniti kako bi biti detatjno
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upoznati. U obrazloLenje istiie da je odluka dostavljena po hitnom postupku iz razloga ito investitori
cekaiu niezino donoienje zbog ishodovanja gradevinske dozvole, a u pitanju je kruhnitok i pristup za

tvrtku Strabag. da bi mogli krenuti ikruZnog toka i sa Sfrabag pristupom i sa dobivanjem grad, dozvole,
a onda imikasnije sa projel<tiranjem tog naSeg reciklaLnog dvorista, onda se moramo malo poiuritiizato
vam predla\em da to prihvatite.

Nakon obrazlohenja i provedenog glasovanja predsjednik Gradskog vijeca utvrduje da je jednoglasno
donijeta

Odluka
O donoienju lzmjena i dopuna UPU uredenja lndustrijske zone Kukuljanovo.

Dovrieno.

GRADSKOG VIJECA

Napomena: tonski zapis sjednice pohranjen je u Uredu Grada.


